
Održana 12. Redovna sednica Odbora Sindikata RNS, u četvrtak, 17.06.2010.godine, i 
Dnevnim redom:Razmatranje vrednosti koeficijenata u predloženoj organizaciji RNS. 
 
Sednici prisustvovali svi članovi Odbora Sindikata RNS i potpredsednik Sindikata JSO NIS 
a.d. i predsednik Sindikata RNP Veljko Žunić, i članovi Odbora Sindikata RNP,  
MarkoBilkan, Božo Dostić ,  Bojan Jagodić i Dušan Kosanović. 
 

Z A K LJ U Č C I 
 
 

1. Odbor Sindikata RNS ne prihvata predložene koeficijente već će sačekati 
završetak pregovora Sindikata RNP i Poslovodstva, a potom otpočeti pregovore za 
Rafineriju nafte Novi Sad  i u pregovorima pokušati da izdejstvuje iste koeficijente 
kao i u Rafineriji nafte Pančevo. 

2. Za pregovore sa Poslovodstvom NIS-a određen je pregovarački tim Rafinerije 
nafte Novi Sad u sledećem sastavu: Vladimir Ilić, Milan Vasić, Dragan Jeftić, 
Stevan Perić, Danilo Sarić i Zoran Adžić kao i potpredsednik Sindikata JSO NIS 
a.d. i predsednik Sindikata RNP Veljko Žunić. 

3. Članovi Odbora Sindikta RNS su dobili zadatak da dostave primedbe na predlog 
nove organizacije RNS kao i da učestvuje u razgovorima sa radnicima Rafinerije 
nafte Novi Sad  

4. Svi predlozi biće dostavljeni rukovodstvu NIS-a 
5. Uputiti dopis predsedniku Sindikata JSO NIS a.d. Goranu Takiću i direktoru 

funkcije za organizacijiona pitanja Dmitri Fomenku, da  pismeno da odgovor na 
pitanje:  da li će po završetku organizacije za 120 radnika RNS koji su ostali bez 
radnog mesta ( nisu mapirani ) biti raspisna ponuda po članu 19. Socijalnog 
programa ( 750 eura po godini staža ) 

 
Sindikat će se u pregovorima sa Poslovodstvom NIS-a boriti i zalagati za što veće koeficijente 
za sva radna mesta u RNS. O  tome kako pregovori teku, radnike ćemo redovno obaveštavati 
putem Sindi Informatora i informacijama na sajtu. 
 
Početak pregovora se predviđa posle 28. juna 2010.godine. 
 
 


